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OBČINSKI SVET 

 

Številka: 9000-28/2018-2 

Datum: 18. 12. 2020 

 

Z A P I S N I K 

 

18. redne seje Občinskega sveta Občine Majšperk, ki je potekala v sredo, 16. decembra 

2020, ob 18.00 na daljavo, preko programa Zoom. 

 

 

PRISOTNI: 

Županja Občine Majšperk dr. Darinka Fakin 

Podžupan Občine Majšperk g. Cvetko Pepelnik  

Člani: ga. Jelka Ferlež, ga. Ksenija Frangež Gajšek, ga. Valerija Grobelšek, ga. Anka Hertiš, 

ga. Frančiška Jus, g. Sašo Kodrič, g. Kristijan Lovrenčič, ga. Irena Šerbak, g. Vekoslav Širec, 

g. Milan Tacinger, ga. Branislava Vedlin, g. Marjan Vesenjak, g. Zlatko Žnidar  

 

DRUGI PRISOTNI: 

Direktor občinske uprave g. Matic Šinkovec 

Svet KS Stoperce: dr. Peter Kitak 

Nadzorni odbor: ga. Zofija Topolovec 

Radio Tednik Ptuj: ga. Mojca Vtič 

Delavka občinske uprave Tatjana Varžič Korez  

 

Ga. županja, predsedujoča 18. redne seje, je po uvodnem pozdravu prisotnih ugotovila, da je na 

začetku seje navzočih 13 svetnikov.  

 

Predlagala je dnevni red, ki je bil posredovan skupaj z vabilom na sejo. Pod točko Razno se 

bosta obravnavala dva dodatna sklepa, in sicer: 

- Sklep o ukinitvi zaznambe grajenega javnega dobra in  

- Sklep o potrditvi noveliranega DIIP-a za projekt »Energetska sanacija in obnova doma 

krajanov Sestrže«. 

 

V zvezi s predlaganim dnevnim redom Občinski svet ni razpravljal, zato je glasoval o njem. 

 

1. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme naslednji dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 17. redne in 10. dopisne seje Občinskega sveta 

2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah 

v Občini Majšperk – skrajšani postopek 

3. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Majšperk – 

skrajšani postopek 
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4. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Tehničnega pravilnika o ravnanju 

s komunalnimi odpadki v Občini Majšperk 

5. Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka na območju Občine Majšperk – 

1. obravnava 

6. Odlok o predkupni pravici v Občini Majšperk – 1. obravnava 

7. Sklep o dopolnitvi načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Majšperk za leto 

2020 

8. Imenovanje predstavnika v Svet zavoda ZD Ptuj 

9. Pobude in vprašanja 

10. Razno 

PRISOTNIH: 13; ZA: 13  PROTI: 0 

 

Seji Občinskega sveta se je ob 18.05 pridružila ga. Valerija Grobelšek. 

 

 

Ad1) Potrditev zapisnika 17. redne in 10. dopisne seje Občinskega sveta 

 

- Zapisnik 17. redne seje 

 

Pripomb na zapisnik ni bilo, zato se je glasovalo o njem. 

 

2. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme zapisnik 17. redne seje Občinskega sveta Občine 

Majšperk. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

- Zapisnik 10. dopisne seje 

 

Pripomb na zapisnik ni bilo, zato se je glasovalo o njem. 

 

3. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme zapisnik 10. dopisne seje Občinskega sveta 

Občine Majšperk. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad2) Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah 

v Občini Majšperk – skrajšani postopek 

 

 

Ga. županja je predstavila odlok, ki se spreminja, saj je treba podeliti koncesijo za 24-urno 

dežurno pogrebno službo. 

G. Cvetko Pepelnik: »Odbor za gospodarsko infrastrukturo je pregledal gradivo in predlaga 

Občinskemu svetu Občine Majšperk sprejem gradiva v predlagani obliki.« 
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Razprave o predlaganem gradivu ni bilo. 

 

4. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk v prvi obravnavi sprejme Odlok o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Majšperk. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

5. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk v drugi obravnavi sprejme Odlok o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Majšperk. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad3) Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja obveznih 

občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Majšperk 

– skrajšani postopek 
 

 

Ga. županja je povedala, da je Skupna občinska uprava občin Spodnjega Podravja pripravila 

spremembe odloka in tehničnega pravilnika, zato ker se spreminja sistem odvoza stekla.  

 

G. Cvetko Pepelnik: »Odbor za gospodarsko infrastrukturo je pregledal gradivo in predlaga 

Občinskemu svetu Občine Majšperk sprejem gradiva v predlagani obliki.« 

Razprave o predlaganem gradivu ni bilo. 

 

6. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk v prvi obravnavi sprejme Odlok o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 

ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Majšperk. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

7. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk v drugi obravnavi sprejme Odlok o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 

ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Majšperk. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad4) Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Tehničnega pravilnika o 

ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Majšperk 

 

 

G. Cvetko Pepelnik: »Odbor za gospodarsko infrastrukturo predlaga Občinskemu svetu sprejem 

dokumenta v predlagani obliki.« 
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Razprave o predlaganem gradivu ni bilo. 

 

8. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 

Tehničnega pravilnika o ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Majšperk v 

predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad5)  Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka na območju Občine 

Majšperk – 1. obravnava  
 

 

Ga. županja je pojasnila, da nas zakonodaja zavezuje, da moramo nov odlok o odmeri 

komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo sprejeti v roku 6 mesecev po 

uveljavitvi občinskega prostorskega načrta. Predlog odloka je pripravljen na osnovi povprečnih 

stroškov opremljanja stavbnih zemljišč s posameznimi vrstami komunalne opreme. Bistvena 

sprememba pri odmeri komunalnega prispevka je uporaba bruto tlorisne površine objekta in 

prispevne stopnje za posamezno obstoječo komunalno opremo. Predlog, ki je posredovan v 

gradivu, komunalni prispevek znižuje za več kot 50 %. 

 

G. Cvetko Pepelnik: »Odbor za gospodarsko infrastrukturo je pregledal dokumente in 

Občinskemu svetu Občine Majšperk predlaga sprejem  v predlagani obliki.« 

 

Člani Občinskega sveta so se zahvalili za znižanje cen in predlagali, da se ta informacija objavi 

uradno, da se z njo seznanijo vsi občani. 

 

9. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk v prvi obravnavi sprejme Odlok o podlagah za odmero 

komunalnega prispevka na območju Občine Majšperk. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad6) Odlok o predkupni pravici v Občini Majšperk – 1. obravnava 
 

 

Ga. županja je pojasnila, da se odlok usklajuje z veljavno zakonodajo. 

 

G. Zlatko Žnidar: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal gradivo in predlaga 

Občinskemu svetu Občine Majšperk, da ga sprejme v predlagani obliki.« 

 

Razprave o predlaganem gradivu ni bilo. 
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10. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk v prvi obravnavi sprejme Odlok o predkupni pravici v 

Občini Majšperk. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad7) Sklep o dopolnitvi načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Majšperk za 

leto 2020 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da se na dražbi prodaja zemljišče podjetja Albin promotion. Ker je 

navedena parcela brez hipoteke, se lahko prodaja samostojno. Ker pa je pomembna tudi za 

Občino, se predlaga nakup. 

 

G. Zlatko Žnidar: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal gradivo in predlaga 

Občinskemu svetu Občine Majšperk, da ga sprejme v predlagani obliki.« 

 

Po krajši razpravi je Občinski svet Občine Majšperk sprejel naslednji sklep. 

 

11. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme  Sklep o dopolnitvi načrta ravnanja s stvarnim 

premoženjem Občine Majšperk za leto 2020 v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad8) Imenovanje predstavnika v Svet zavoda ZD Ptuj 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da je med občinami na desnem bregu Drave sprejet dogovor, da za 

naslednji mandat predstavnika predlaga Občina Kidričevo. Posredovan je bil predlog, da se 

imenuje g. Boris Kmetec iz Apač. 

 

Razprave o predlaganem sklepu ni bilo. 

 

12. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk za predstavnika v Svet zavoda ZD Ptuj imenuje g. Borisa 

Kmetca iz Apač.  

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad9) Pobude in vprašanja 

 

 

Ga. Jelka Ferlež: 

 Kako daleč je s projektom za pločnik Stoperce? 
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 Pol javne razsvetljave v Stopercah ne dela; naj se to pregleda in popravi. 

 

Odgovor ge. županje: 

Javna razsvetljava se bo pregledala, še enkrat pa vas prosim, da takšne zadeve takoj sporočite 

občinski upravi in ne čakate na sejo Občinskega sveta. 

Za pločnik Stoperce naj bi se še v tem letu začelo odkupovati zemljišča. Projekt je petleten in 

je predviden v državnem proračunu. Enako je s pločnikom Vrhe, za pločnik Preša pa se 

pripravljajo projekti. 

 

 

G. Sašo Kodrič: 

 V Stopercah naj bi se gradila bazna postaja za optiko. Kakšno je stanje glede tega projekta? 

 S strehe objekta OŠ Stoperce pada opeka. 

 

Odgovor ge. županje: 

Glede OŠ Stoperce bomo preverili. Za izgradnjo optike so bili dostavljeni projekti. V postopku 

je tudi izbira izvajalca. Kar bo možno, bomo objavili na spletni strani, da bo s projektom 

seznanjenih čim več občanov. 

 

 

G. Milan Tacinger: 

 Urediti bi bilo treba celotno cesto od Lešja proti Koritnemu, tudi propust. 

 Z Brega proti Koritnemu še ni urejen izvoz z regionalne ceste. 

 

Odgovor ge. županje: 

Za izvoz smo dobili soglasje; izvajalcu je naročena izvedba le-tega. 

Cesta se bo pregledala. 

 

 

G. Vekoslav Širec: 

 V zvezi s prestavitvijo zasebnega vodovodnega jaška bliže objektu naj bi obstajal dogovor 

med Občino in Komunalnim podjetjem Ptuj, da so za to na razpolago določena sredstva. 

Ali to drži? 

 

Odgovor ge. županje: 

Za takšne zadeve ni nobenega dogovora. Imamo pa kar nekaj težav z vgrajenimi zasebnimi 

prečrpališči, ki jih bo treba na nek način rešiti. 

 

 

G. Marjan Vesenjak: 

 Skozi Podlože se bo urejala kolesarska pot. Ali bi bilo možno urediti klopi pri Gomilah in 

postaviti koše za smeti? 
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Odgovor ge. županje: 

V okviru projekta to ne bo mogoče. Če pa so klopi res v slabem stanju, jih bomo uredili. Koša 

za smeti ne bomo postavljali. 

 

 

Ga. Irena Šerbak: 

 Propust pri Maleku v Doklecah še zmeraj ni očiščen. 

 Zahvala za ureditev javnih sanitarij na Ptujski Gori. 

 Kdaj se bodo uredile mize in klopi pri OŠ Ptujska Gora? 

 

Odgovor ge. županje: 

Javne sanitarije še niso urejene v celoti, projekt je v zaključni fazi. Propust je očiščen. 

Dogovarjamo se za nakup miz in klopi. 

 

 

Ga. Frančiška Jus: 

Ali bi se lahko v športnem parku zakurilo? 

 

Odgovor ge. županje: 

Kuri se na temperaturi proti zmrzovanju, saj se v prostorih ni dovoljeno družiti. 

 

 

Ga. Ksenija Frangež Gajšek: 

Na cesti v Podložah so postavljeni obcestni količki za sneg. Obstaja še več cest, ki so prav tako 

nevarne. Kdo je postavil količke? 

 

Odgovor ge. županje: 

Postavil jih je naš koncesionar. Če je še kakšen nevaren odsek, se bodo količki postavili tudi 

tam. 

 

 

G. Kristijan Lovrenčič: 

 Pobuda za postavitev dveh ogledal na Bregu naj se posreduje v reševanje Svetu za 

preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 

 Pri trgovini Žerak naj se obrežejo drevesa, ker ovirajo promet. 

 Na državni cesti Majšperk–Ptujska Gora je gozd, ki je v zelo slabem stanju, pri intervencijah 

pa se kliče gasilce, da odstranijo drevesa s cest. 

 Pred KPC Majšperk je osvetljen reklamni pano. Naj se očisti, ker je v njem ogromno 

mrčesa. 

 Na Bregu je zaključen projekt postavitve igral. Upamo, da jih bomo lahko čim prej začeli 

uporabljati. 
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Odgovor ge. županje: 

Za ureditev dreves bomo ponovno pozvali lastnika g. Žeraka, za postavitev igral pa smo skupaj 

s Športnim društvom Breg uspeli na razpisu LAS-a. Pozivam vsa športna društva, da pripravijo 

predloge, pobude, da se uredijo določena športna središča v posameznih krajih. 

 

 

Ad10) Razno 

 

 

1. Sklep o ukinitvi javnega dobra 

Ga. županja je pojasnila, da se na Bregu, skladno s sklepom Občinskega sveta prodaja parcela. 

Zaradi prometa je treba najprej ukiniti javno dobro. 

 

G. Zlatko Žnidar: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal sklep in predlaga 

Občinskemu svetu Občine Majšperk, da ga potrdi v predlagani obliki.« 

 

Člani Občinskega sveta so se strinjali s predlogom in sprejeli naslednji sklep. 

 

13. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Sklep o ukinitvi zaznambe grajenega javnega 

dobra na parc. št. 1422/17 k. o. 442 – Skrblje. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

2. Sklep o potrditvi noveliranega DIIP-a za projekt »Energetska sanacija in obnova doma 

krajanov Sestrže« 

 

Ga. županja je povedala, da se predlaga novelacija dokumenta; na osnovi tega se bo objavil 

razpis. 

 

G. Cvetko Pepelnik: »Odbor za gospodarsko infrastrukturo je pregledal sklep in predlaga 

Občinskemu svetu Občine Majšperk, da ga sprejme.« 

 

Sprejet je bil naslednji sklep. 

 

14. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Sklep o potrditvi noveliranega DIIP-a za projekt 

»Energetska sanacija in obnova doma krajanov Sestrže« v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ga. županja je podala naslednje informacije: 

 Zahvala za sodelovanje pri prometni strategiji. V lepem številu so bile izpolnjene tudi 

ankete. 
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 Po pošti vam je bil posredovan idejni projekt za ureditev pokopališča na Ptujski Gori. 

Prosimo, da o zadevi razmislite in podate pripombe, če jih imate. 

 KPD Stoperce je letos organizator osrednje občinske prireditve ob dnevu samostojnosti in 

enotnosti. Ker ne more biti proslave, so v društvu pripravili dve igri, ki bosta pred božičnimi 

prazniki poslani skupaj z Majšperčanom v vsako gospodinjstvo, kot darilo občine in 

društva. Hvala društvu za izvirno idejo. 

 Na spletni strani Občine Majšperk je posnetek, v katerem Miklavž pozdravi otroke. Hvala 

tudi KUD Majšperk. 

 

G. Peter Kitak je v imenu društva KPD Stoperce povedal, da so bila v tem projektu pozvana k 

sodelovanju vsa kulturna društva v občini. Izdelan je bil tudi posnetek, ki bo predstavljen na 

spletni strani Občine.  

 

Ga. županja se je zahvalila za sodelovanje na seji in vsem zaželela lepe praznike. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 19.20. 

 

 

Zapisala:         Dr. Darinka Fakin, 

Tatjana Varžič Korez       županja Občine Majšperk 


